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	Le 26 juillet 2012

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Rothstein and Moldaver JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Rothstein et Moldaver

	

	
	

	BETWEEN:

Teal Cedar Products Ltd.

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia as represented by the Ministry of Forests

Respondent

AND BETWEEN:

Teal Cedar Products Ltd.

Applicant

- and -



Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia as represented by the Ministry of Forests

Respondent
	
	ENTRE :

Teal Cedar Products Ltd.

Demanderesse

- et -

Sa Majesté la Reine du chef de la province de la Colombie-Britannique, représentée par le ministère des Forêts

Intimée

ET ENTRE :

Teal Cedar Products Ltd.

Demanderesse

- et -



Sa Majesté la Reine du chef de la province de la Colombie-Britannique, représentée par le ministère des Forêts

Intimée

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA038979 and CA038983, 2012 BCCA 70, dated February 13, 2012, is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA038979 et CA038983, 2012 BCCA 70, daté du 13 février 2012, est rejetée avec dépens. 





C.J.C.
J.C.C. 



